

ARIZONA SHOWER DOOR

Limited Lifetime Warranty Effective April 1, 2024

ARIZONA SHOWER DOOR, (ASD) offers the following limited warranty on each of its Shower Enclosure products (the "Product") and the components thereof. This warranty extends only to the original or end-user for personal household use. For Heavy Glass Swing Units, Canyon/Sedona Units, Wardrobe Units, commercial uses, additional limitations apply.

ARIZONA SHOWER DOOR warrants the ASD Manufactured Components and Glass of the Product to be free from defects in workmanship and materials under normal use and service for a period commencing from the initial date of purchase by the owner or end-user, contractor, or builder, from ASD or an authorized ASD dealer, through the lifetime of the original owner or end-user.

ARIZONA SHOWER DOOR warrants the seal strip, polycarbonate, and vinyl components of the product to be free from defects in workmanship and materials under normal use and service for a period of one (1) year from the initial date of purchase by the owner or end-user, contractor, or builder, from ASD or an authorized ASD dealer.

The ARIZONA SHOWER DOOR factory applied Glass Protector (purchased separately) is not covered under the ARIZONA SHOWER DOOR Lifetime Warranty.

Subject to the Warranty Service Provision below, any product reported to the authorized dealer or to ASD as being defective within the warranty period will be repaired or replaced (with a product of equal value) at the option of ASD. This warranty extends to the original owner or end-user and is not transferable to a subsequent owner. This warranty does not extend to any labor charges incurred in the removal, re-installation or replacement of any defective products or parts thereof. This warranty covers parts only; labor, freight and other ancillary cost are not included. Proof of purchase is required to validate warranty claim.

Neither the distributor, authorized ASD dealer, nor any other person has been authorized to make any affirmation, representation, or warranty other than those contained in this warranty. Any affirmation, representation, or warranty other than those contained in this warranty shall not be enforceable against ASD or any other person.

ARIZONA SHOWER DOOR reserves the right to modify this warranty at any time, it being understood that such modifications will not alter the warranty conditions applicable at the time of sale of the products in question.

LIMITATIONS

This warranty shall not apply to instances of incorrect operating procedures, breakages, or damages caused by fault through improper installation, carelessness, abuse, misuse, misapplication, improper maintenance, or alteration of the product as well as chemical or natural corrosion, accident, fire, flood, an act of God, or any other casualty. Avoid abrasive cleaners, steel wools, and harsh chemicals as these will scratch, damage, and/or dull the product and/or finish and void this warranty.

This warranty does not apply to Products that have not been installed or operated in accordance with instructions supplied by ARIZONA SHOWER DOOR and all applicable rules, regulations, and legislation pertaining to such installations.

ARIZONA SHOWER DOOR is not liable for personal injuries or deaths to any persons or for any direct, special, incidental, or consequential damage, loss of time, loss of profits, inconvenience, incidental expenses, labor or material charges, or any other costs resulting from the use of the product or equipment or pertaining to the application of the present warranty, or resulting from the removal or replacement of any product or element or part covered by this warranty.

EXCEPT AS OTHERWISE PROVIDED ABOVE, ARIZONA SHOWER DOOR MAKES NO WARRANTIES, EXPRESSED OR IMPLIED, INCLUDING WARRANTIES OF MERCHANT ABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR COMPLIANCE WITH ANY CODE.

ARIZONA SHOWER DOOR

Garantie restreinte à vie En Vigueur le 1 avril 2024

ARIZONA SHOWER DOOR offre la garantie restreinte suivante sur chacun de ses produits de porte de douche (le « Produit ») et sur les composants de celles-ci. Cette garantie ne s'applique qu'au propriétaire original ou à l'utilisateur final pour un usage domestique personnel. Pour les unités heavy glass swing, les unités Canyon/Sedona les unités wardrobe, les utilisations commerciales, des limitations supplémentaires s'appliquent.

ARIZONA SHOWER DOOR garantit que les composants fabriqués par ASD et le verre du produit sont exempts de défauts de fabrication et de matériaux dans le cadre d'une utilisation et d'un service normaux pendant une période commençant à la date initiale d'achat par le propriétaire ou l'utilisateur final, l'entrepreneur ou le constructeur, auprès d'ASD ou d'un revendeur ASD agréé, pendant toute la durée de vie du propriétaire ou de l'utilisateur final d'origine.

ARIZONA SHOWER DOOR garantit que la bande d'étanchéité, le polycarbonate et les composants en vinyle du produit sont exempts de défaut de fabrication et de matériaux dans le cadre d'une utilisation et d'un service normaux pendant une période d'un (1) an à compter de la date initiale d'achat par le propriétaire ou l'utilisateur final, l'entrepreneur ou le constructeur, auprès d'ASD ou d'un revendeur ASD agréé.

Le protecteur de verre appliqué en usine par ARIZONA SHOWER DOOR (acheté séparément) n'est pas couvert par la garantie à vie d'ARIZONA SHOWER DOOR.

Sous réserve de la clause de service de garantie ci-dessous, tout produit signalé au revendeur agréé ou à ASD comme étant défectueux pendant la période de garantie sera réparé ou remplacé (par un produit de valeur équivalente) à la convenance de ASD. Cette garantie s'applique au premier propriétaire ou utilisateur final et n'est pas transférable à un propriétaire ultérieur. Cette garantie ne s'applique pas aux frais de main d'oeuvre encourus pour le démontage, la réinstallation ou le remplacement des produits défectueux ou de leurs pièces. Cette garantie ne couvre que les pièces ; la main d'oeuvre, le transport et les autres frais annexes ne sont pas inclus. Une preuve d'achat est nécessaire pour valider la demande de garantie.

Ni le distributeur, ni le revendeur ASD agréé, ni aucune autre personne n'a été autorisée à faire une affirmation, une représentation ou une garantie autre que celles contenues dans la présente garantie. Toute affirmation, représentation ou garantie autre que celles contenues dans cette garantie ne sera pas opposable à ASD ou à toute autre personne.

ARIZONA SHOWER DOOR se réserve le droit de modifier cette garantie à tout moment, étant entendu que de telles modifications ne changeront pas les conditions de garantie applicables au moment de la vente des produits en question.

RESTRICTIONS

La présente garantie ne s'applique pas aux cas de procédures d'utilisation incorrectes, de bris ou de dommages causés par une installation incorrecte, un manque de soin, un abus, une mauvaise utilisation, une mauvaise explication, un mauvais entretien ou une altération du produit, ainsi qu'à la corrosion chimique ou naturelle, aux accidents, aux incendies, aux inondations, aux catastrophes naturelles ou à tout autre cas de force majeure. Éviter les nettoyeurs abrasifs, les laines d'acier et les produits chimiques durs, car ils rayent, endommagent et/ou ternissent le produit et/ou la finition et annulent la présente garantie.

Cette garantie ne s'applique pas aux produits qui n'ont pas été installés ou utilisés conformément aux instructions fournies par ARIZONA SHOWER DOOR et à toutes les règles, réglementations et législations applicables à de telles installations.

ARIZONA SHOWER DOOR n'est pas responsable des blessures personnelles ou des décès de toute personne ou de tout dommage direct, spécial, accidentel ou consécutif, perte de temps, perte de profits, inconvénients, dépenses accidentelles, frais de main d'oeuvre ou de matériel, ou tout autre frais résultant de l'utilisation du produit ou de l'équipement ou relatif à l'application de la présente garantie, ou résultant du démontage ou du remplacement de tout produit ou élément ou pièce couvert par la présente garantie.

SAUF INDICATION CONTRAIRE CI-DESSUS, ARIZONA SHOWER DOOR NE DONNE AUCUNE GARANTIE, EXPRESSE OU IMPLICITE, Y COMPRIS LES GARANTIES DE QUALITÉ MARCHANDE ET D'ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER OU DE CONFORMITÉ À TOUT CODE.